
 
 
Onderwerp: Totstandkoming BIZ-O 
 
In het coalitieprogramma ‘Samen doen, Eerlijk, Sociaal en Ambitieus’ staat goed beschreven 

waarom de binnenstad van essentieel belang is voor Weert. Momenteel wordt hard gewerkt om, de 
ontbonden BIZ-O, weer nieuw leven in te blazen. Daarvoor is het belangrijk om op de juiste manier 
invulling te geven aan een aantal belangrijke peilers zoals; samenwerken, juiste 
vertegenwoordiging etc.  
 
Met betrekking tot een juiste vertegenwoordiging, krijgt Weert Lokaal signalen dat niet iedere 
branche een juiste vertegenwoordiging heeft in de BIZ-O in wording. Daarom de volgende vragen: 

 

1. Zijn de verschillende branches in de binnenstad op hoofdlijnen als volgt te verdelen: 
winkeliers, horeca, theaters en zakelijke dienstverleners; 

2. Is het college ermee eens dat, voor zover het kan, iedere branch (in de binnenstad) een 

vertegenwoordiger moet hebben in de BIZ-O in wording; 
3. Als het antwoord op vraag 2 nee is, graag motiveren waarom; 
4. Is het college ook van mening dat er een onderscheid gemaakt moet worden tussen 

daghoreca en nachthoreca; 
5. En dat zowel de dag -en nachthoreca een eigen vertegenwoordiger moet hebben in de BIZ-

O in wording; 
6. Als het antwoord op vraag 4 en 5 nee is, graag motiveren; 
7. Is het college van mening dat de verschillende branches (voor zover nodig) een goede 

vertegenwoordiging hebben binnen de BIZ-O in wording; 
8. Als het antwoord op vraag 7 ja is, graag motiveren; 
9. Als het antwoord op vraag 7 nee is, waarom niet en wat wordt eraan gedaan. 
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